

Referat af bestyrelsesmødet onsdag, den 6.3.24 kl. 19-21 i Konfirmandstuen i Fredens Kirke**Deltagere:** Diana online, Helge, Helle, Gert, Luisa, Tue.**Afbud:** Julie[Luisa medbringer lidt sødt](#)

1.	Godkendelse af dagsorden og referat - valg af referent - valg af ordstyrer - check ind	<i>Referent: Tue</i> <i>Ordstyrer: Luisa</i>
2.	Bestyrelsens punkt	<ul style="list-style-type: none">• Evaluering af GF (bl.a. kommentar vedr. ikrafttræden af vedtægtsændringer) <i>Vi holder fast i, at vedtægtsændringer gælder fra vedtagelse.</i> • Gennemgang af vores IT /v Helge <i>Helge gennemgik IT sikkerhed. Se bilag.</i> • Lukket punkt • Datoer for bestyrelsesmøder dette halvår: Torsdag 21/3 kl. 17.30-18.45 m. KB <i>Afbud fra Diana evt. Tue</i> Onsdag 17/4 kl. 19-21 Torsdag 23/5 kl. 17.30-18.45 m. KB Onsdag 12/6 kl. 19-21 • NB! Dato for bestyrelsesmiddag? <i>Luisa udsender nogle forslag for august måned.</i>
3.	Indkomne forslag fra koret	<ul style="list-style-type: none">• Orlov til Giulio <i>Har fået orlov indtil sommerferien.</i>
4.	Indkomne henvendelser fra eksterne Fx vedr. potentielle samarbejdsprojekter	<i>Vi har fået pæn tak fra Eva Rasmussen for vores medvirken til Fauré.</i>
5.	Økonomi -herunder fundraising Kontingentopkrævning	<ul style="list-style-type: none">• Honorar for Carl Nielsen-koncerten 8-9/6 <i>Der forhandles stadig med OS.</i>
6.	PR og rekruttering Fx nyt om hjemmeside, Facebook, PR-initiativer	<i>Ansøgere til koret:</i> <i>Dzsenifer (S2/A1?) - sygdom</i> <i>Mette Wenzel (alt) – kommer 7/3</i> <i>Peter Milling (bas) – do.</i> <i>Emma (alt) - do</i> <i>Adam (bas) - do</i>

		<p>Addý (alt) kommer 14/3</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvor mange sangere skal vi være i koret? • Hvem deltager til foresyngningerne? <i>Det går lidt på skift, men det tilstræbes, at mindst et af bestyrelsesmedlemmerne har hørt en foresyngning tidligere.</i> • Flyers! <i>Julie og Luisa følger op.</i>
7.	Planlægning af koncerter og koncertprogrammer	<ul style="list-style-type: none"> • Satser vi på Messias til jul? Snak med Jan Erik/Rasmus Tofte-Hansen <i>Luisa kontakter Rasmus i forsøg på fælles Messias.</i> • To do liste til post-påskekoncerter <i>Helle og evt. står for udarbejdelse af programmer</i>
8.	Forhold vedr. korleder (Fx ændringer af kontrakt, ønsker til brug af vikardækning, repertoire)	<p>STEMMEPRØVER:</p> <ul style="list-style-type: none"> • økonomi, hvis Alice skal deltage? (Opkvalificering af Kasper) <i>Skal vi lave et lille stemmeprøveudvalg?</i> • orientering om Kaspers opgaveliste
9.	Diverse opfølgning	Nøgle til Fredens til Kasper (Helge)? <i>Undersøges nærmere. - Allan fra Fredens Kirke har svaret, at FKF kun kan få tildelt de udleverede to nøgler, som Luisa og Christina er holdere af pt (Luisa).</i>
10.	Punkter til dagsorden til næste møde	<i>Messias? Stemmeprøveudvalg.</i>
11.	Referent til næste møde	<i>Gert. Tue tager PC med.</i>
12.	Evt.	
13.	Opfølgning fra møder, der skal formidles til Kasper	<i>Hvordan afgør vi, hvornår en stemmegruppe er fyldt op?</i>